
vv LENS JAARVERSLAG ALGEMEEN SEKRETARI S 1983-1984  
 
BESTUUR  
De bezetting van het bestuur heeft ook in dit verslagjaar de nodige problemen gekend. Aan het begin van het seizoen 
maakten hiervan deel uit:  
Hans van der Kleij  (voorzitter)  
Jaap Colpa   (sekretaris)  
Gerard van den Steen  (penningmeester) 
Ad Coret  
Hans Zoet en  
Bert Pennings   (commissarissen).  
Zoals we in het vorige jaarverslag nog konden vermelden, zou Hans v.d.Kleij per 1 augustus van werkkring veranderen, 
hetgeen betekende, dat hij zijn taak als voorzitter niet langer kon blijven uitoefenen. Hij verklaarde zich echter bereid tot aan 
de jaarvergadering in november aan te blijven om het bestuur tijd en gelegenheid te geven uit te kijken naar een geschikte 
opvolger.  
Toen op 23 november de jaarvergadering van de Ledenraad werd gehouden, bleek het daarin niet geslaagd, zodat geen 
komplete bestuursvoordracht kon worden gepresenteerd. Omdat door deze onderbezetting de druk op de toch al zwaar 
bolaste zittende bestuursleden te groot dreigde te worden, trad het bestuur af. Tegelijkertijd deed het bestuur mededeling van 
het feit, dat een formatiegroep in het leven was geroepen bestaande uit Simon de Bruyn, Frans van Dijk, Wil Heynen en Roy 
Vroom, die tot taak kreeg binnen twee maanden (streefdatum 1 februari 1984) een nieuw (kompleet) bestuur te formeren. Het 
demissionaire bestuur verklaarde zich bereid tot die tijd de lopende zaken waar te nemen.  
De formatiegroep word al direct geconfronteerd met het probleem dat Gerard v.d. Steen, die naast het penningmeesterschap 
nog ontelbare andere taken verrichtte, te kannen gaf niet bereid te zijn in een nieuw bestuur plaats te nemen.  
De formatiegroep heeft zich zeer kundig van haar taak gekweten en verheugende resultaten geboekt. Naast het zoeken naar 
bestuurskandidaten werd ook gepoogd oen aantal kommissies te versterken. Dit alles leidde ertoe, dat tijdens do vergadering 
van de Ledenraad op 22 februari een (bijna) voltallig bestuur kon worden gepresenteerd. De taakverdeling was als volgt :  
Ad Coret   voorzitter, die tevens (voorlopig) de zorg voor het materiaal op zich nam.  
Jaap Colpa   sekretaris, tevens kontaktpersoon voor de redaktie en de Ledenraad.  
Ina v.d. Berg  2e sekretaris, die zich voornamelijk zow gaan bezighouden met de leden-, kontributie- en 

LENSrevueadministratie.  
Gerard v.d. Kleij  penningmeester, tevens kontaktpersoon voor de toto- lotto-kommissie en barcommissie (financieel)  
Bert Pennings   kommissaris jeugd  
Hans Zoet   kommissaris zondagsenioron + zaalvoetbal  
Martin Warmenhoven kommissaris zstordagsonioren  
Aad Schijf   kommissaris kontaktpersoon voor de nieuw opgerichte geïntegreerde bar- feestlcommissie.  
 
Twee wensen bleven er over: een kommissaris materiaal en (minder urgent) een 2e penningmeester. Jos Keetman, die de 
boekhouding voor de penningmeester bij hield was inmiddels met deze taak gestopt. Een opvolger is nog niet gevonden, 
zodat de penningmeester deze taak weer naar zich toegeschoven zag.  
Al met al een roerig jaar op bestuurlijk vlak. Voor wat de bestuurssamenstelling betreft heeft het er lange tijd donker uitgezien. 
Gelukkig wist de formatiegroep licht in deze duisternis te brengen.  
Het is dan ook aan hen te danken, dat we met een nieuwe enthousiaste ploeg het seizoen konden afmaken en een basis 
konden leggen voor een aantal zaken in de toekomst. Wij zijn de formatiegroep zeer erkentelijk voor de vele uren die zij aan 
de oplossing van het bestuursprobleem hebben besteed.  
Tenslotte willen we hier dankzeggen aan Gerard van den Steen, die een groot aantal jaren, eerst als sekretaris en later als 
penningmeester, deel uitmaakte van het bestuur. Juist in zeer moeilijke tijden en met minimale bestuursbezetting bleek hij van 
onschatbare waarde voor de vereniging. Wij zijn hem hiervoor zeer veel dank verschuldigd en wensen hem veel sukses toe in 
zijn nieuwe funktie in de barkommissie.  
 
VERENIGINGSLEVEN  
In vergelijking met voorafgaande verenigingsjaren lijkt het verenigingsleven weer nieuwe impulsen gekregen te hebben, 
alhoewel daar in het eerste halfjaar van het seizoen nog nauwelijks sprake van was. Doordat, mede dankzij do formatiegroep, 
wat meer kaderleden werden gevonden, zou het plezier voor die functionarissen, die al jaren te veel werk op zich moesten 
nemen, weer terug kunnen keren, hetgeen positieve effecten op het verenigingsleven heeft.  
De feestkommissie en de barkommissie zijn een nauw samenwerkingsverband aangegaan en gezien het enthousiasme 
waarmee zij zijn gestart en de plannen die bestaan hebben wij er het volste vertrouwen in dat er in het komende seizoen veel 
goede nevenaktiviteiten zullen worden georganiseerd. Het belang van een goed kontakt van de leden onderling buiten het 
voetballen om en de weerslag daarvan op het verenigingsleven behoeven wij hier niet te onderstrepen. Een proeve van 
bekwaamheid legde de bar/feko af door de uitstekende wijze waarop de jaarlijkse medewerkersavond werd georganiseerd. 
Naast deze zaken bleek ook het goed presteren van do meeste elftallen duidelijk sfeerverhogend te werken. Buiten Feko-
aktiviteiten waren er ook feestavonden e.d. voor en door afzonderlijke groepen georganiseerd. Naast klaverjasavonden, 
darttoernooien, tennistoernooien, Selektie- en jeugdaktiviteiten werd onze kantine ook regelmatig gebruikt voor de viering van 
de vele kampioenschappen dia wij in dit jaar mochten beleven.  
De Nieuwjaarsreceptie was ook dit jaar weer goed bezocht. Twee jubilarissen werden gehuldigd t.w. Koos Keetman en Frans 
v. Dijk, die beide 25 jaar lid van onze vereniging waren.  
 
KOMMIISSIES EN LEDENRAAD  
De bezetting van de juniorenkommissie blijft zorgelijk. Vooral op zaterdag en op toernooidagen is er te weinig mankracht, 
doordat een aantal kommissieleden zelf moet yootballen of elftalbegeleiding moet verzorgen. Hierdoor moest.m.n. voor de 
toernooien vaak een beroep gedaan worden op niet Jukoleden, hetgeen niet altijd vlekkeloos verliep. Uitbreiding, vooral met 
niet-spelende leden, is derhalve dringend gewenst.  



De SeKo-zondag, die was gereduceerd tot 3 personen, vond versterking in de personen van Ben Osse en Wim 
Kouwenhoven, waarbij laatstgenoemde het sekretairiaat op zich nam. Een belangrijk probleem was hiermee opgelost, omdat 
de bezetting van de Seko al jarenlang een voortdurende bron van zorg is geweest.  
Do bezetting van de Seko-zaterdag leverde geen grote problemen op, hoewel geconstateerd kon worden, dat (te?) veel werk 
op de schouders van Mick Nelissen neerkomt.  
Het zaalvoetbal stond dit jaar weer onder de bezielende leiding van Wim v.d. Linden, die het (groeiende) zaalgebeuren weer 
organisatorisch begeleidde.   
Er bestaan plannen om in het nieuwe seizoen beide Seko's, alsmede de zaalkommissie, te integreren, voornamelijk om een 
efficiëntere werkwijze te bewerkstelligen.  
Over de toto-lottokommissie valt helaas geen nieuw verhaal te vertellen. De zo noodzakelijke uitbreiding die ervoor zou 
kunnen zorgen, dat we meer inleveradressen kunnen krijgen, bleef ook dit seizoen uit. Wellicht dat de abonnee-lotto, die in het 
najaar 1984 van start gaat, kan bijdragen aan het verhogen van de lotto-opbrengsten.  
De redaktiekommissie zag Aad Schijf naar het bestuur vertrekken. In zijn plaats word Marcel Jansen bereid gevonden om 
samen met Frans van Dijk de nodige voorlichting en achtergrondinformatie over de diverse vereenigingsaktiviteiten en alles 
wat daarmee samenhangt, via de LENSrevue te gaan ventileren. De redaktie zette ook een speler-van-'t-Jaar verkiezing 
(winnaar Michel Lorsheid) en een LENS-topscorer-van-'t-jaar-klassement (winnaar Barry Olsthoorn) op. Daarnaast konden de 
LENSers bijna wekelijks hun vingers aflikken bij de smeuige wielerverhalen van een LENS-ploeg op de Mont d' Aigoual.  
Omdat de mogelijkheden om onze inkomsten te vergroten uit sponsoring en reklamebronnen niet optimaal konden worden 
benut, was het bestuur erg ingenomen met het feit, dat twee leden (Arthur de Groot en René van Bemmel) bereid bleken een 
kommissie sponsoring en reklame op te richten. Gezien de know-how die bij deze personen op dit gebied aanwezig is, is er 
alle reden te verwachten, dat zij in staat zullen zijn onze inkomsten uit deze bronnen te verhogen, maar ook uit oogpunt van 
public relations kunnen zij een belangrijke bijdrage leveren.  
Van de al eerder in dit varslag gememoreerde integratie van bar- en feestkommissie hebben wij hoge verwachtingen. Niet 
alleen qua inkomsten, maar ook op het gebied van sfeer en gezelligheid. André Christ zal gaan optreden als coördinator van 
deze twee-eenheid.  
De Ledenraad kon ook in haar derde jaar niet uitgroeien tot dát beleidsadviserende en kontrolerende orgaan waartoe zij is 
opgericht. Do kommunikatie met het bestuur alsmede met kommissies en achterban is verre van optimaal. De Ledenraad 
"leeft" nog steeds niet in de klub, waardoor zij in zaken die de Ledenraad zou moeten behandelen, of waarin zij op z'n minst 
gekend zouden moeten worden, veelal voorbijgelopen wordt. Hierdoor blijkt het voor het bestuur ook erg moeilijk haar beleid 
via de Ledenraad te toetsen. Er heeft een aantal gesprekken plaats gehad met de ledenraadsvoorzitter en de kerngroep, 
waarin o.m. dit probleem is onderkend. Een aanzet tot een oplossing zal worden gegeven door de kommissieleden te 
betrekken bij de vergaderingen van de Ledenraad met het bestuur.  
Meer gedetailleerde overzichten van de gebeurtenissen in de kommissies zijn vermeld in bijgevoegde 
kommissiejaarverslagen.  
 
TECHNISCHE Z.AKEN  
Uit prestatief oogpunt mogen we terugzien op een uniek seizoen. Maar liefst zeven elftallen werden kampioen, waarmee de 
toch wat magere resultaten van de afgelopen jaren in één klap werden goedgemaakt.   
Bij de zondagsenioren werden het 2e , 3e en 11e kampioen. Het 2e elftal promoveerde hiermee naar de hoogste reserveklasse 
van de KNVB, hetgeen nog nooit in de LENS-historie werd bereikt.  
Het 3e elftal gaat komend seizoen in de reserve hoofdklasse van de HVB spelen, waarmee een goede stap is gezet op weg 
naar de voor de vereniging zo belangrijke terugkeer naar de"grote" KNVB.  
Ook heeft het 11e elftal een prestatie van formaat geleverd door in hun afdeling kampioen te worden, na een wat warrig slot, 
veroorzaakt door een groot verschil in gespeelde wedstrijden t.o.v. de concurrentie. Er waren geen degradanten.Het eerste 
zondagelftal lijkt na de matige prestaties van de afgelopen jaren weer op de weg terug. Een keurige 4e plaats mag een goede 
prestatie genoemd worden. De sfeer, begeleiding, organisatie en instelling bij de spelers waren dermate goed, dat de 
verwachtingen voor het nieuwe seizoen hoog gespannen zijn. Een niet onbelangrijk aandeel hierin had trainer Rob Jansen. 
Het bestuur realiseerde zich, toen hij werd aangetrokken voor de zondagselektie, terdege dat hij, gezien zijn nog geringe 
ervaring, toch wel een wollicht te grote sprong maakte. We mogen met voldoening constateren, dat hij de vuurproef goed 
heeft doorstaan. Het bestuur heeft zijn kontrakt dan ook met een jaar verlengd.  
Naast Rob Jansen, kreeg de A-selektie ook te maken met een nieuwe leider (Frans v.d. Berg) en een nieuwe verzorger (Dick 
Beek). Gezien de voortreffelijke manier waarop Frans v.d. Berg heeft gefunktioneerd mogen we de goede prestaties van de A-
selektie voor een deel ook zeker op zijn conto schrijven. Door veel organisatorisch werk op zich te nemen stelde hij Rob 
Jansen in staat zich vooral op de technische aspekten te concentreren. Een Samenwerking die uitstekend verliep. Het seizoen 
verlicp voor Dick Beek wat minder geslaagd. Om persoonlijke redenen werd per 1 februari op zijn verzoek de 
arbeidsovereenkomst ontbonden. Dankzij de bereidwilligheid van Jan Zoutendijk en Leo Riemen, die beide een gedeelte van 
de taak van Dick Beek overnamen, kon dit probleem tot het einde van het seizoen bevredigend worden opgelost. In het 
komende seizoen zal Leo Riemen de gehele verzorgerstaak op zich nemen. Dick v.d. Mark stalde zijn ervaring in dienst van 
de selektiekeepers door op vakkundige wijze de keeperstraining te verzorgen. Theo Hoefnagel bleef de verantwoordelijke 
man voor de B-selektie. Ook in het nieuwe seizoen zal deze groep onder zijn bezielende leiding blijven staan.  
De zaterdagselektie startte ook met een nieuwe trainer. Als opvolger van de naar de zondag-afdaling vertrokken Rob Jansen, 
kreeg deze groep te maken met Barend van Hijkoop, hetgeen een gelukkige keuze is gebleken. Mede dankzij zijn inzet en 
enthousiasme gaat het eerste zaterdagelftal volgend jaar weer onder zijn leiding in de hoofdklasse van de HVB spelen. Met 
ruime afstand werd het kampioenschap behaald.  
De zaterdagkommissie mocht zich in nog een tweede kampioen verheugen. Het derde zaterdagelftal eindigde met een gelijk 
aantal punten als concurrent SEV. Via een beslissingswedstrijd werd een fraai kampioenschap behaald.  
Ook bij de jeugd twee kampioenen. A1 werd o.l.v. Paul v.d. Steen afgetekend kampioen en promoveerde naar de 
promotieklasse. Een felicitatie aan het adres van Paul v.d. Steen is hier zeker op zijn plaats, omdat hij voor de zware opgave 
stond om zijn taak als trainer/coach te combineren met die van jeugdsekretaris. Ook in het nieuwe seizoen zal Paul deze 
taken blijven uitoefenen.  
Ton 's-Gravendijk tenslotte leidde zijn E1 elftal naar een verdiend kampioenschap, hetgeen het totaal aantal kampioenen op 7 
brengt.  



Bij de zaalafdeling geen kampioen, wel een promotie van het 2e team. De overige elftallen draaiden goed mee.  
Bij al deze positieve berichten over de prestaties van onze elftallen, valt toch ook een negatief aspekt op. De forse toename  
van het aantal boekingen en strafzaken van onze leden vervult het bestuur toch enige zorg. In het komende seizoen zal het 
bestuur wat dit betreft zeker de vinger aan de pols houden.  
Drie van onze leden kwamen in vertegenwoordigende elftallen uit: Patrick v.d. Zwan bij do Haagse C-jeugd, Robert v.d. Zwan 
bij de Haagse A-jeugd en Ricky Tjin Asjoe bij het Haags KNVB-elftal.  
Afsluitend mogen we stellen dat een prima seizoen achter ons ligt. We hopen en verwachten dat de goede prestaties op het 
veld ook op andere fronten van da vereniging een positieve uitwerking niet zullen missen.  
Tenslotte verwijzen wij u voor een uitgebreider overzicht van de technische zaken in de diverse afdelingen naar de verslagen 
van de betreffende kommissies.  
 
AKKOMMODATIE  
Mede door de problemen op bestuurlijk vlak kon geen verdere voortgang gemaakt worden m.b.t. de verbouwingsplannen. 
Doordat de prioriteiten noodgedwongen anders moesten worden gesteld, werden de verdere aktiviteiten tijdelijk in de ijskast 
gezet. Inmiddels heeft het nieuwe bestuur de draad weer opgepakt en m.n. de financiering van de verbouwing besproken. De 
mogelijkheid tot het houden van een loterij uit de opbrengst waarvan een gedeelte van de verbouwing zal moeten worden 
bekostigd, wordt onderzocht.  
Het bestuur heeft Cees Fortman en Wim Kouwenhoven al bereid gevonden de organisatie van een en ander op zich te 
nemen. Als alles verloopt, zoals gepland, wordt ernaar gestreefd de verbouwing van de pui van ons klubgebouw einde 
volgend seizoen te realiseren.  
Naar aanleiding van diverse klachten van het bestuur aan het adres van de plantsoenendienst m.b.t. de toestand van onze 
velden werd door deze dienst oen cultuurtechnisch onderzoek uitgevoerd, waaruit bleek, dat renovatie van ons eerste veld 
noodzakelijk was. Of het ook financieel uitvoerbaar was, zou pas duidelijk worden in november/december, toen de 
raadscommissie de stelposten op de gemeentelijke begroting zou behandelen. Uiterlijk 31 januari 1984 zou ons worden 
meegedeeld of er gelden konden worden vrijgemaakt voor deze renovatie. Toen ruim na deze datum nog geen beslissing was 
genomen, moest het bestuur vragen de eventuele renovatie in 1984 niet uit te voeren en voor 1985 opnieuw in overweging te 
nemen, omdat de onzekerheid omtrent de reparatieperiode wat ons betreft niet langer kon voortduren i.v.m. de planning van 
toernooien en oefenprogramma.  
In het kader van de privatisering werd een aantal gemeentetaken naar de verenigingen toegeschoven. Naast het probleem 
van het vinden van vrijwilligers, bracht dit ook met zich mee dat er materialen en gereedschappen moeston worden 
aangeschaft. Naast de heer P. Simoen, die als terreinknecht werkzaam bleef, vonden we ook de heren, de Boer en Heynen 
bereid diverse werkzaamheden aan terreinen en akkommodatie te verrichten.  
In het vorige seizoen werd aan Gemeenteplantsoenen toestemming gegeven met de bouw van een wijkpost achter het doel 
van het 1e veld aan de Hengelolaanzijde. De bouw nadert momenteel zijn voltooiing. In september/oktober zal dit gebouw 
worden opgeleverd, waarna LENS de beschikking zal krijgen over de momenteel door de plantsoenendienst in gebruik zijnde 
ruimte in kleedgebouw 2.  
 
FINANCIËN 
In onze financiële positie is een licht positieve tendens te bespeuren, in die.zin, dat het exploitatietekort op de helft uitkwam 
van de begrote ruim f 10.000,--. Maar het blijft een tekort. Een beeld dat we helaas veel te lang kennen. Het in het afgelopen 
seizoen bereikte tekort mag wat geflatteerd genoemd worden, omdat het voornamelijk veroorzaakt werd door een prettige 
omstandigheid, n.l. de vele kampioenschappen. Omdat voor de kosten ter viering hiervan niets op do begroting was 
opgenomen, werd het tekort hierdoor in belangrijke mate beïnvloed.  
Het bestuur heeft er in het verslagjaar alles aan gedaan de financiële positie te verbeteren. Door een zeer voorzichtig 
uitgavenbeleid konden de kosten, die we zelf in de hand hebben, zoveel mogelijk beperkt worden, zodat de totale lasten zo' n 
f 4.700,-- onder de begroting bleven.  
Van de drie grootste inkomstenbronnen bleven de kontributies ongeveer op hetzelfde niveau, mede dankzij een geringe 
kontributieverhoging. De toto-lotto-inkomsten daalden weer (helaas ook een gebruikelijk beeld) en het resultaat klubgebouw 
viel iets hoger uit dan begroot. In het komend seizoen verwachten we een aanmerkelijk beter resultaat. Door een aktieve 
bar/feko, een groter aantal derby's van ons eerste zondagelftal hopen we de omzet te verhogen. De inkoop van de bar is in de 
vertrouwde handen van Gerard v.d. Steen, waardoor een scherper inkoopbeleid gewaarborgd is.  
De aktiviteiten van de commissie sponsoring en reklame zullen ertoe moeten leiden, dat ook de inkomsten uit de post reklame 
aanmerkelijk hoger zullen uitvallen. Zonder al te veel grote financiële tegenvallers een voldoende medewerking verwachten 
we het komende verenigingsjaar  een sluitende exploitatie te hebben, waarbij geen kontributieverhogingen of drastische 
kantineprijsaanpassingen zullen worden doorgevoerd.  
Voorzichtigheid blijft echter geboden. Ook in het komende seizoen zal de "hand op de knip" moeten blijven om de lasten niet 
de pan uit te laten rijzen en zal alleen met grote inzet van vrijwilligers een aantal inkomstenbronnen kunnen worden verhoogd. 
Met die medewerking behoort een gezonde financiële positie tot de mogelijkheden. De leden dienen zich te blijven realiseren 
dat de financiële mogelijkheden beperkt zijn.  
 
LEDENBESTAND  
Het ledenbestand onderging slechts geringe wijzigingen. In het totale bestand is een lichte teruggang te bespeuren. Deze 
komt helaas weer geheel voor rekening ven de jeugdafdeling, hoewel in vergelijking met het vorige jaar niet van een 
drastische terugloop gesproken kan worden. Over een groter aantal jaren bekeken is de ontwikkeling echter zorgelijk. 
Natuurlijk zijn er hiervoor duidelijke oorzaken aangegeven. Ze zijn bekend: vergrijzing van de wijk, grotere interesse voor 
andere (m.n. zaal-)sporten, vele afgelastingen, economische recessie e.d. Omdat op deze oorzaken nauwelijks invloed 
uitgeoefend kan worden, zal naar mogelijkheden gezocht moeten worden om ondanks deze negatieve invloeden en de grote 
concurrentie van omliggende verenigingen de jeugd weer naar LENS te krijgen. Het versterken van onze concurrentiepositie 
zal onze voortdurende aandacht moeten blijven houden. Ook zal het bestuur alert blijven om in te springen, wanneer zich 
mogelijkheden voordoen tot fusie. In de praktijk bleek dit in het verleden moeilijk realiseerbaar.  



Wetende dat bij vele verenigingen het water tot de lippen is gestegen, kunnen fusies of samenwerkingsverbanden niet lang 
uitblijven. De beide seniorenafdelingen hielden een ongeveer gelijk aantal leden in vergelijking met het voorgaande seizoen. 
De zondagseniorenafdeling vertoont al jarenlang een vrij stabiel beeld.  
De snelle aanwas van de zaterdagafdeling lijkt nu tot staan gebracht te zijn. Het ziet ernaar uit, dat ook in het nieuwe seizoen 
met zes elftallen zal worden deelgenomen.  
Bij de meisjesafdeling en de zaalafdeling een toename. Voor het komende seizoen kan een vierde zaalteam worden 
ingeschreven en gezien de toenemende belangstelling voor deze tak.van de voetbalsport ligt verdere uitbreiding in de lijn der 
verwachting.  
Onderstaand een overzicht van het ledenbestand aan het begin van het seizoen in de afgelopen 10 jaar.  
 
  75/6 76/7 77/8 78/9 79/80 80/1 81/2 82/3 83/4 84/5 
Sen.Zon. 178  195  182  172  177 152 145  160++  154+++ 155++++  
Sen.Zat.  --- --- --- --- 41  50  59  79  77  79  
A-jun.   68  37+  34  42  30  27 38  35  28  22  
B-jun.   57  54  40  36  53  55  43  29  20  20  
C-jun.   57  47  53  51  44  32  35  25  27  25  
D-jun.   59  62  37  28  34  42  28  32  28  16  
E-jun.   32  29  25  29  36  36  34  21  16  21  
F-jun.   --- 16  29  22  24  13  15  18  19  21  
Meisjes  --- --- --- --- --- --- 8  11  12  16  
Zaal   --- --- --- --- --- --- --- 2  10  11  
Niet-sp.  82  83  68  80  70  70  73  76  75  74  
TOTAAL. 527  523 468  464 510  477  468  488  466  460  
+  vanaf dit seizoen alleen 1e eon 2e jaars A-klassers, daarvoor 3e jaars  
++  waarvan 16 zaalvoetbal  
+++  waarvan 18 zaalvoetbal  
++++  waarvan 16 zaalvoetbal  
+++++  waarvan 6 zaalvoetbal  

 
TENSLOTTE  
Staan we hier nog even stil bij het overlijden van onze leden Piet de Jongh en Ruud Snel, alsmede van onze medewerker W. 
Michels sr. en donateur A. de Weert. Het is waard dat we hen hier nog even gedenken.   
Langs deze weg willen wij dankzeggen aan hen die (helaas nog te kleine) groep medewerkers die in heet achter ons liggende 
verenigingsjaar zich voor de klub hebben ingezet.Een opmerkelijk jaar ligt achter ons. Een groot deel van de 
bestuursbezettingsproblemon kon worden opgelost, bij de kommissies blijven de (mankracht)problemen groot.  
Een jaar, waarin het geweldige aantal van 7 kampioenen werd bereikt. ln financieel opzicht ziet het er, met de nodige 
reserves, wat minder donker uit dan in de afgelopen jaren.Het kaderprobleem en de terugloop van het ledenbestand blijven 
bronnen van grote zorg. Het bestuur zal alleen in staat zijn om uitvoering te geven aan die zaken die zij in het 
verenigingsbelang wenselijk acht, als zij voldoende mede~werking van de leden krijgt. Niets is frustrerender dan het maken 
van plannen, die door gebrek aan menskracht niet kunnen worden uitgevoerd. We hopen niet tevergeefs een beroep te 
mogen doen, niet alleen op de loden, die al bergen werk voor de klub verzetten, maar juist op die leden die zich tot nu toe te 
passief hebben opgesteld. In dat geval zien wij het verenigingsjaar 1984-85 met vertrouwen tegemoet.  
 
Namens het bestuur, 
Jaap Colpa, Algemeen Sekretaris.  
 
 
JAARVERSLAG SENIORENKOMMISSIE ZONDAG 1983-84  
 
De kommissie bestond dit jaar uit de volgende personen:  
An Bergenhenegouwen  
Luc Verkijk  
Cees Bogisch   
Wim Kouwenhoven  
Ben Osse   
Aan het einde van het vorige seizoen gaven Hans Rientjes, Frans de Vroege en Ton v.d. Berg te kennen hun 
Sekowerkzaamheden te willen beëindigen. Ben Osse en Wim Kouwenhoven bleken bereid de opengevallen plaatsen in te 
nemen.Doordat Wim v.d. Linden het zaalvoetbalgebeuren voor zijn rekening nam, bleek de kwantiteit voldoende.  
Toch ook in dit verslag het woord onderbezetting. Op de zondag beschikt LENS in Cees Bogisch over een voortreffelijke “stille 
kracht". Hoewel An Bergenhenegouwen regelmatig assisteerde, is een tweede kracht of desnoods een reserve noodzakelijk.  
Uiteraard zijn er werkzaamheden die door de elftallen zelf kunnen worden uitgevoerd, maar op een enkele uitzondering na zijn 
de LENSers nogal vergeetachtig. "Sorry vergeten”, zou voor de zondagsenioren dan ook een betere lijfspreuk zijn dan "Het 
moet kunnen”.  
 
Prestaties  
Het afgelopen seizoen speelden LENS 3 en 4 in de 1e klasse; LENS 5, 6 en 7 in de 2e klasse; 8 en 9 in de 3e klasse, 10 in de 
4e klasse en 11 in de 5e klasse.  
Mede door de enthousiaste aanpak van Theo Hoefnagel, trainer van de B-selektie, wist het 3e na een spannende strijd met 
Wilhelmus het kampioenschap te behalen. Ook LENS 4 had een goede start, maar na de winter werden de prestaties 
beduidend minder, wat mede het gevolg was van de matige trainingsopkomst.  
LENS 11 werd eveneens kampioen. Gedurende het gehele seizoen stonden zij op kop en het kampioenschap was dan ook 
dik verdiend. LENS 5, 7 en 9 waren dit jaar minder op dreef. Met name LENS 5 had moeite zich in de 2e klasse te handhaven. 



Door het fenomeen vriendenelftallen zal er altijd een groep jongens komen te zwemmen. Dit jaar vormden deze jongens ons 
vijfde elftal. LENS 6, 8 en 10 bleken goede middenmoters.  
 
Trainingen  
De B-selektie (LENS 3,en 4) werd getraind door Theo Hoefnagel. Deze selektie trainde 1x in de week en wel op de 
donderdagavond om 21.15 uur. De opkomst was met name voor wat betreft de spelers van LENS 3 zonder meer goed. LENS 
4 liet het na de winter afweten. Ook het komende seizoen zal Theo de training gaan verzorgen. Het is de bedoeling dat er dan 
tweemaal wordt getraind, waarvan 1x verplicht.  
De training voor niet selektie-spelers werd verzorgd door Gaby van de Togt op de woensdagavond om 21.15 uur. Deze 
training voor zaterdag- en zondagsenioren wordt met name door de zondagsenioren slecht bezocht. Waarschijnlijk is de 
aanvangstijd daar mede schuldig aan. Voor het komende seizoen zijn wij nog zoekende naar een opvolger van Gaby, die 2e 
trainer bij Loosduinen wordt. Ook de tijd waarop getraind moet worden zal o.i. moeten worden gewijzigd.  
 
Toernooien  
Ook dit jaar werd de LENS-kompetitie gespeeld. LENS 6 en 7 gaven reeds aan het begin van het seizoen te kennen hieraan 
niet te kunnen deelnemen. De. kompetitie had dit jaar een moeizaam verloop. LENS 9 (zo) en LENS 5 (za) trokken zich 
tijdens de kompetitie alsnog terug.  
Met wat improvisatie kwam het toch tot een finale-avond. Op deze avond wist LENS 4 (zo) na een overwinning op LENS 3 
(za) beslag te leggen op de 1e  plaats en kwam daardoor in het bezit van de Wim Michels-troltrofee. De slotavond mag een 
succes worden genoemd. Toch heeft de Seko zijn twijfels over het prolongeren van de kompetitie in deze vorm. Wij beraden 
ons nog.  
Op 20 juni werd het traditionele veteranentoernooi om de Jan Hop beker gehouden. Overvloedige regenval zorgde er bijna 
voor dat tot afkeuring moest worden overgegaan. Onder aanvoering van Cees Bogisch (wie anders) wisten een aantal 
LENSers het derde veld toch speelklaar te maken en niets leek een derde overwinning van onze veteranen (LENS 6) nog in 
de weg te staan. Excelsior '20 uit Schiedam dacht daar anders over en wist op de 1e plaats beslag te leggen met LENS als 
goede tweede. Een week later een toernooi voor senioren, georganiseerd in samenwerking met de zaterdagafdeling. Hieraan 
werd deelgenomen door zaterdag 3 en zondag 8, 10, en 11. Gezien de reakties van de deelnemers, kan het bijna niet anders, 
of dit moet een traditie worden.  
 
De toekomst 
Momenteel ie er overleg gaande met de Zaterdagkokommissie om tot een nog betere samenwerking te komen en een 
samengaan van de kommissies is niet uitgesloten. Beiden hebben veel raakvlakken en het is niet ondenkbaar, dat in de nabije 
toekpmst de zaterdag en zondag elkaar kwalitatief niet veel zullen ontlopen. Het is in het belang van LENS, dat daar nu reeds 
op wordt ingespeeld. Voorbeelden van hoe het niet moet zijn er te over bij andere verenigingen.  
 
Namens de SEKO,  
W.M. Kouwenhoven.  
 
 
JAARVERSLAG ZATERDAGSENIOREN 1983-84 
 
Wanneer wij direct een indruk zouden moeten geven van het jaar wat achter ons ligt, zou dat in één woord kunnen luiden: 
GRANDIOOS ! 
De hoofdschotel hiervan werd natuurlijk geleverd door LENS 1. Terwijl zij slechts voor het 2e jaar in de Eerste Klasse 
uitkwamen, hebben zij, om zo te zeggen, van den beginne af aan een leidende positie ingenomen, terwijl zij dit gedurende de 
gehele competitie hebben volgehouden. Wel ging het niet altijd even vlot, doch welgeteld 19 van de 22 wedstrijden wisten zij  
ongeslagen te blijven, wat op zichzelf al een prestatie van belang genoemd mag worden en ongetwijfeld legden zij daarmede 
de basis van een uitzonderlijke positie op de ranglijst. De grootste verdienste was wel deze, dat blijkbaar elke wedstrijd, ook 
tegen een “zwakkere”, die in de onderste regionen verbleef, serieus genomen werd. Alzo een constant spelende ploeg. Daar 
de andere ploegen hier en daar nog wel eens “een graantje” lieten vallen, was LENS op een gegeven moment ver voor in 
winstpunten. Toen namelijk uiteindelijk de titel werd behaald (ongeslagen, dat wel !) was op hetzelfde moment blijkbaar alle 
geestkracht gebroken. De weerstand welke er nadien tenminste in de resterende competitiewedstrijden (nog drie), zowel als in 
de toernooien geboden werd, was ver beneden ons normale peil, hetgeen eensdeels na zulk een seizoen wel enigszins te 
begrijpen viel. 
LENS 2 was dit jaar ten eerste niet constant en moest verder te vaak mankracht leveren aan het 1e, terwijl veelal de juiste 
animo ook niet aanwezig bleek om het gewone peil te benaderen. Er werd om zo te zeggen met wisselend succes gestreden 
met alle konsekwenties van dien.  
LENS 3, zwak gestart wist gedurende de competitie een vaste vorm te krijgen en dit in een machtige eindspurt uit te bouwen 
tot een beslissingswedstrijd, welke toch tenslotte promotie naar de Derde Klasse een feit werd.  
LENS 4, toch al een elftal, dat hoofdzakelijk uit "buitenstaanders" was samengesteld, viel hierbij enigermate uit de toon. 
Voornamelijk gebrek aan de benodigde homogeniteit deed het team veelal onvolledig en ongeïnteresseerd aan de start 
verschijnen. Er gingen gedurende de competitie dan ook veel punten en wedstrijden verloren, waar het niet nodig was 
geweest. Resultaat: onderaan eindigen! Gevolg: leegloop van het elftal; 7 mensen vertrokken. Jammer, maar waar. Enfin, ook 
daar zullen we wel weer bovenop komen.  
LENS 5 heeft waarschijnlijk te lang gedacht: Er is voor ons geen perspektief in dit milieu en toen ze er achter kwamen, dat 
nog lang niet alles verloren was, was het te laat en werd Semper Altius kampioen. Dat uiteindelijk niet een andere concurrent 
alsnog met gelijk aantal punten nog op de 2e plaats finishte, is hier wel het beste bewijs van.  
LENS 6 zwaar onderhevig aan hiaten vullen in hogere elftallen, had desondanks een onbegrijpelijk optimisme, hetgeen hen 
als beloning na een reeks van zeker 9 nederlagen, toch nog enige knappe overwinningen bracht plus een paar plaatsen naar 
boven! !  
 
Ledenbestand  



Hier is nog niets definitief over te zeggen. Wel is het reeds bekend, dat er aan het eind van dit  jaar meer spelers weggaan 
dan in andere jaren bij onze ZM-afdeling. Er worden al wel diverse namen genoemd van eventuele nieuwelingen, doch om 
hierover een vast overzicht te verkrijgen, dienen we eerst de datum van 31 mei gepasseerd te zijn, dan zijn alle aanbiedingen 
binnen  
 
Commissie  
Deze heeft ook het afgelopen jaar naar wens gedraaid.  
Wim Klünnen houdt er mee op om privéredenen en danken wij hem voor de steun, die hij ons in de afgelopen tijd gegeven 
heeft.  
Voorts is Mick Nelissen de motor van dit onderdeel. Hij was schier overal te vinden en zorgde letterlijk overal voor. Als zijn  
grootste verdienste gold echter zijn voorbeeldige samenwerking met de trainer Barend van Hijkoop, hetgeen niet in de laatste 
plaats heeft meegewerkt aan de behaalde successen. Thans zal er dus naar alle waarschijnlijkheid onze commissie, die 
overigens ook op voorbeeldige wijze samenwerkte met Hoofdbestuur en Junior Afdeling bestaan uit: 
Mick Nelissen 
Roy Vroom 
Martin Reuver 
Johnny Weltens 
Jan Meinesz  
 
Training 
Wat dit onderdeel aangaat, dienden wij na de succesvolle jaren met Rob Jansen eerst even af te wachten hoe of de 
samenwerking met de nieuwe trainer Barend van Hijkoop uit zou pakken. Wij kunnen nu, achteraf, gerust stellen, dat dit een  
volledig succes geworden is. De sfeer die geschapen werd door de trainer, diens omgang met de selectie en met de andere 
spelers, het droeg er allemaal toe bij tot een optimale werksfeer, waarbij successen eigenlijk wel moesten komen.  
Wij zijn dan ook het bestuur veel dank verschuldigd, dat zij ons in de gelegenheid stelden, ook het komende jaar niet alleen 
van zijn innemende persoonlijkheid te genieten, doch ongetwijfeld veel zullen opsteken van zijn deskundige adviezen.  
 
Dank  
Evenals vorige jaren het geval was, zijn wij weer zeer veel dank verschuldigd aan de diverse Dames en Heren, die in de tijd 
dat wij van onze sport konden genieten, achter de bar plaats namen om ons op tijd van de verschillende hapjes en drankjes te 
voorzien. Bovendien danken wij het Bestuur voor alles wat gedaan is om terreinen en/of kleedkamers in orde te krijgen en te 
houden. Een maatregel die kortweg neergeschreven kan worden, doch op zichzelve geen sinecure betekent. Dan rest ons 
ook nog speciale dank te zenden aan onze onvolprezen typiste, mevr. Oosterweghel, die wederom tal van uren gespendeerd 
heeft om onze kreten, omtrent al of niet succesvolle sportverrichtingen, op papier te zetten.   
 
Toekomst  
Hoe kan 't anders, dat men, na een jaar, dat zo succesvol verliep, de toekomst rooskleurig inziet. Allicht zal er hier of daar wel 
een "addertje onder het gras" opduiken, doch zo' t er thans uitziet gaan we zonder twijfel weer een fijn jaar tegemoet, waarin 
wij een ieder gaarne de nodige gezondheid toewensen, die hij of haar zo node zal kunnen missen.   
 
Voorburg, mei 1984,  
J. Meinesz, secretaris.   
 
 
JAARVERSLAG ZAALVOETBAL 1983-84  
Met de totstandkoming van een aparte kommissie voor het zaalvoetbal aan het begin van dit seizoen zou worden getracht het  
geheel wat meer naar de voorgrond te halen en te stroomlijnen. Dat deze kommissie uit slechts één persoon zou gaan 
bestaan, leek vooralsnog geen probleem, zeker gezien het feit dat op steun vanuit de Seko-zondag zou kunnen worden 
gerekend.  
Terugblikkend kan worden gesteld, dat het zaalvoetbal inderdaad in de lift is geraakt, zij het dan, dat tot op heden die lift nog  
niet tot de hoogste verdiepingen reikt. Wekelijks konden de mensen die bij LENS zaalvoetbal spelen in de LENSrevue hun 
wedstrijdprogramma, standen, wijzigingen en wetenswaardigheden in een vaste rubriek terugvinden.  
Gestart werd in september 1983 met 3 teams, die aan de kompetitie deelnamen. Totaal bestond de afdeling zaalvoetbal dan 
ook uit ca 25 mensen. Enkele van deze speelden uitsluitend zaalvoetbal, anderen combineerden dit met hun bezigheden op 
het veld. Ook werden voor enkele teams sponsors met goed succes benaderd.  
LENS 1, uitkomende in de standaard 3e klasse, begon erg matig, maar verloor in de laatste 11 wedstrijden nog maar 1 keer. 
Door een versterkte promotieregeling promoveerden zij naar de 2e klasse.  
LENS 2 kwam uit in de reserve 2e klasse en eindigde na een constant seizoen op de 3e plaats, hetgeen in tegenstelling tot   
eerdere berichtgeving van de bond, net niet genoeg was om te promoveren.  
LENS 3, eveneens uitkomende in de reserve 2e klasse, kende een uitstekende seizoenstart, doch viel aan het einde van het 
seizoen, mede door gebrek aan een vaste keeper, sterk terug. Een  5e plaats bleek het hoogst haalbare.  
Ook werd door de diverse teams weer deelgenomen aan zaalvoetbaltoernooien. Vermeldenswaardig zijn zeer zeker de door 
de sponsors van LENS 1 en 2 (t.w. De Interieurspecialist en Drogisterij Rustenburg) georganiseerde toernooien. Deze waren 
een groot succes.  
Daar er in het seizoen 1983-1984 geen budget voor het zaalvoetbal bestond, kan over de financïële situatie in dit overzicht het 
stilzwijgen worden betracht. Hoopvol was te mogen vernemen van bestuurszijde, dat thans zal worden bezien, of hierin 
verandering kan worden gebracht, zodat het zaalvoetbal bij LENS als een volwaardig gebeuren zal worden gezien en nog 
meer dingen zal kunnen organiseren.  
Een minpunt in dit seizoen waren opnieuw de boetes, welke door de bond werden opgelegd wegens het ontbreken van 
lijnrechters tijdens de kompetitiewedstrijden. Als men bedenkt dat dit bedrag van maar liefst f 270,-- bedroeg (welk bedrag 
overigens door de spelers zelf diende te worden voldaan) mag toch worden gesproken van enige laksheid bij de diverse 
teams.  



De verwachtingen voor het seizoen 1984-1985 zijn, zoals de "slogan" van deze vereniging hoopvol. We zullen de kompetitie 
starten met 4 teams. Tevens werd opnieuw voor de Haagsche zaalvoetbalbeker ingeschreven, waarin wij vorig jaar de 
kwartfinale bereikten.  
Tenslotte wordt door uw sekretaris voorzichtig gehoopt op een minimale uitbreiding van deze kommissie. Gestreefd wordt  
naar een uitbreiding van 100%, hetgeen de kommissie toch niet al te veel gevraagd lijkt. Dit alles gezien het feit dat het 
zaalvoetbal bij LENS naar verwachting in de toekomst een nog grotere vlucht zal gaan nemen. Een stimulering van deze tak 
van sport bij de steeds in getal afnemende jeugdafdeling van LENS zou misschien de terugloop in ledental kunnen beperken.  
Rest mij slechts het bestuur dank te zeggen voor de prettige wijze van samenwerken in het afgelopen seizoen, en verblijf,  
 
sekretaris zaalvoetbal, 
W.A. v.d. Linden.  
 
 
JAARVERSLAG IEUGDKOMMISSIE 1983-84  
De jeugdkommissie bestond dit seizoen uit de volgende personen:  
Gerard Duivesteyn  A-B-C klasse  
Edwin Coret   D en E klasse  
Andy Christ   F klasse  
Marco v. Velzen  scheidsrechters, materiaal  
Wil Heijnen   toernooien  
Paul v.d. Steen   sekretariaat  
Door het al snel wegvallen van Wil Heijnen, het leiderschap van Paul v.d. Steen en het zelf nog voetballen in de A-junioren 
van Edwin Coret, Andy Christ en Marco v. Velzen ontstond er niet zo'n ideale situatie. De "ochtendploeg" bestaande uit Edwin, 
Andy en Marco funktioneerde uitstekend. Het nieuwe seizoen gaan we dan ook door met het inzetten van A-junioren. Robert 
Pennings en Marcel Zaalberg komen de jeugdkommissie versterken. Het verder funktioneren van Andy en Marco, resp. door 
dienst en werk is nog niet geheel duidelijk. In principe blijven zij wel beschikbaar. Om Gerard Duivesteyn in de middaguren bij 
het junioren gebeuren te steunen wordt nog steeds naar een wat ouder iemand gezocht.  
Gelukkig kregen we het afgelopen seizoen zo nu en dan wel steun op de zaterdagmiddag en bij ieder toernooi van diverse 
LENS-leden. Zonder hen was er zonder meer een hoop misgegaan. Een vaste kracht erbij is en blijft echter een noodzaak.   
 
Elftallen  
Dit seizoen begonnen we met twaalf elftallen, t.w. 2x A, 2x B, 2x C, 2x D, 1x E, 2x F en 1 meisjeselftal. Al snel kwam er een  
derde miniwelpen (F) elftal bij en de groei in deze klasse bleef. Aan het einde van het seizoen hadden we zelfs een kleine 40 
miniwelpen. Een record voor LENS. Een gunstige ontwikkeling, wat vooral door de woensdagmiddagklub, een gunstige tijd 
t.o.v. vele andere verenigingen, komt.  
Het probleem dit seizoen zat vooral in de B- en E-klasse. Bij de E-klasse hadden we het probleem van één elftal met twaalf 
spelers. Bij afschrijvingen was het elftal niet altijd kompleet te krijgen. Bij de B-klasse was B2 het zorgenkind. Dit elftal bestond 
uit B- en C-klassers wat zelfs in de laagste B-afdeliIig nog te zwak was. De beslissing om het elftal terug te trekken en alIeen 
nog maar vriendschappelijk te laten spelen werd ons in eerste instantie niet in dank afgenomen. Later bleek het toch een 
goede keus te zijn geweest, zowel voor ons als voor de jongens. Door het geringe aantal B-klassers en tussentijdse 
bedankjes, alsmede door de afschrijvingen moest B2 toch vaak aangevuld worden. Ook het komende seizoen zullen we weer 
dezelfde problemen krijgen. Ook dan zitten we erg krap in de A- en B-klassers en hebben we slechts één pupillenelftal. Een 
niet zo'n gunstig vooruitzicht. Alternatieven aangedragen door de H.V.B. als zevenvoetbal voor junioren of een kombinatie-
elftal van twee verenigingen (bv. LENS en BMT) zien wij als jeugdkommissie niet zo zitten. Maar misschien worden we  
al in het nieuwe seizoen tot een dergelijke oplossing gedwongen.  
 
Resultaten  
Voor de resultaten van de elftallen verwijzen we naar de laatste LENSrevue van dit seizoen. Wel vermelden we nog even dat 
we sinds vele jaren weer twee kampioenen mochten begroeten. LENS A1 was duidelijk de sterkste en mag volgend seizoen 
uitkomen in de promotieklas, alwaar het een heel zwaar seizoen zal krijgen. LENS E1 werd officieus kampioen. Eind april 
werd de kompetitie afgesloten. E1 had de meeste punten, maar HBS de minste verliespunten (2 wedstrijden minder 
gespeeld). Door de geweldige inzet (soms met maar 10 spelers) meenden wij toch een kampioensfeestje met deze jongens te 
mogen vieren. Rest ons nog te vermelden dat B1 zich door een geweldige inzet wist te handhaven in de promotieklas.  
De resultaten van de eerste elftallen waren toch goed te noemen. Ook C1 en D1 draaiden goed mee.   
 
Trainers  
Ook dit seizoen hadden we voor elke selektiegroep een aparte trainer/leider t.w.:   
A-selektie  Paul v.d. Steen  
B-selektie  Maarten Rog  
C-selektie  Richard v.d. Hoek  
D- selektie  Ronald v. Oven  
E-selectie  Ton' s-Gravendijk  
  
De overige A- en B-klassers werden getraind door Roy Vroom.  
De overige C- en D-klassers door Wicher v. Veen en Arno v. Blitterswijk.  
De meisjes door Peter Krol en Frans v.d. Berg.  
De woensdagmiddagklub door Paul v.d. Steen, Edwin Coret en Jan Heins.  
De opkomst bij de trainingen was zonder meer goed. Zelfs in de wintermaanden werd er redelijk doorgetraind door de overige 
groepen. De meisjes waren zelfs bij afkeuringen op de zaterdagen aktief.  
Bij de D-selektie bleek Ronald v. Oven toch minder tijd beschikbaar te hebben dan verwacht. Gelukkig hielp Tim Valkenburgh 
ons uit de brand door de trainingen en het leiderschap vaak over te nemen.  



Bij de B- en C-selektie bleek het afgelopen seizoen dat een trainer achter de hand (Edwin Coret) noodzakelijk is als spelers uit 
de seniorenselektie de jeugd trainen. Bij wedstrijden van de senioren kunnen zij de training niet verzorgen.  
Voor het komende seizoen neemt Oscar v.d. Laar samen met Edwin Coret de C-selektie onderhanden omdat Richard v.d. 
Hoek het te zwaar krijgt met zijn studie. Ton 's Gravendijk neemt samen met Arno v. Blitterswijk de pupillentraining over van 
Ronald v. Oven, terwijl Ton ook de E-selektie blijft doen. De overige trainers gaan ook volgend seizoen door. Op 
woensdagmiddag gaat dhr. Meeuwisse de overige welpen nog trainen, zodat deze gescheiden kunnen worden van de 
miniwelpen. Daarnaast heeft Tim Valkenburgh zich weer als stand-in aangemeld. Op dit front kennen we dus geen problemen.  
 
Meisjesvoetbal  
Het meisjesvoetbal bij LENS loopt goed. Twee trainers die fanatiek bezig zijn en regelmatig melden zich meisjes aan. Het 
grote probleem is echter dat LENS geen damesvoetbal kent. Wanneer de meisjes 14 jaar zijn moeten ze over naar het 
damesvoetbal.  
Een à twee jaar verkrijgen we nog wel dispensatie, maar dan moeten ze van LENS af. Meisjes die dit weten zullen, wanneer 
ze geen echte binding met LENS hebben, eerder voor een vereniging kiezen, waar die doorstroming wel is. Volgend seizoen 
zal echt geprobeerd moeten worden om damesvoetbal binnen LENS te realiseren.  
 
Straffen/schorsingen  
Het afgelopen seizoen kreeg slechts één speler zijn eerste boeking. Voor het overige zijn er geen boekingen of schorsingen 
door de HVB uitgedeeld aan de LENS-jeugd. Een keurig resultaat.  
 
Zaaltrainingen  
Ook het afgelopen jaar is er bij slecht weer regelmatig gebruik gemaakt van de zaal aan de Marterrade. Vooral bij de jongste  
groepen (D-E-F) is de beschikbaarheid van de zaal een must. Helaas is de zaal aan de Marterrade volgend seizoen nog 
sporadisch (o.a. Woensdagmiddag) beschikbaar, zodat vervangende ruimte(n) gezocht moeten worden. Het Thomas More 
college is al voor enige avonden vastgelegd. Zeker voor de vrijdagavondgroepen (niet selekties) zal er nog zaalruimte 
gevonden moeten worden en zeker ook 1x per week voor de jeugdselekties zal er een zaal beschikbaar moeten zijn. Het is 
ondoenlijk dat 2x per week op de paden of op de Uithof wordt getraind, wanneer het veld slecht is. De animo gaat er dan snel 
af en bevorderlijk voor het voetballen is het beslist niet.  
 
Diversen  
I. Toernooien  
Ook dit jaar had elk elftal meerdere toernooien ter afsluiting van het seizoen. Ook elk elftal een LENS-toernooi. Het toernooi 
op 1e Paasdag van B1 en C1 was het meest geslaagd, zowel wat het enthousiaste spel als de toeschouwersaantallen betreft. 
Het meest tegen viel het A1-Utopiatoernooi. Ondanks de op papier sterke ploegen werd er mat en matig gespeeld. Slechts 
wanneer een finaleplaats bereikbaar bleek, werd er wat fanatieker gespeeld.  
Ook waren er slechts een handjevol toeschouwers. We zullen er ons als jeugdkommissie over moeten beraden om dit 
toernooi toch wat aantrekkelijker te maken, zonder de kosten drastisch ie verhogen.  
 
Buitenlandse reizen  
Naast de alweer traditionele reis naar Agny (Frankrijk), waar de spelers nu eens echt enthousiast van terugkeerden, ging A1 
naar Denemarken. Ook over deze reis waren de berichten erg positief. Voor de jongens was het een leuke afsluiting van het 
seizoen.  
Volgend jaar weer proberen, misschien gekombineerd met een "jong" senioren elftal.  
 
Haagse Jeugd  
Robert v.d. Zwan (A1) en zijn jongere broer Patrick (C1) werden dit seizoen uitgekozen voor de Haagse jeugdselekties. 
Verder speelden A1 en C1 nog wedstrijden tegen resp. de Haagse B- en de Haagse eerste jaars C-jeugd.  
 
Elftal !/m 23 jaar  
Voor het eerst in de LENS-historie werd er gespeeld met een elftal t/m 23 jaar. De betere A-klassers tesamen met de jongere  
senioren uit de eerste 3 elftallen. Er werden 3 wedstrijden gespeeld.Volgend seizoen proberen we dit nog wat uit te breiden.  
 
Demonstraties  
Voor het eerst werd er in samenwerking met VIOS een demonstratie-avond gehouden door Frans Hoek, keeper van 
Volendam, voor de selektiekeepers van LENS en VIOS. Deze avond was zeer leerzaam en zekervoor herhaling vatbaar. 
Misschien dat zoiets ook voor de spelers is te realiseren.  
 
Trainersbijeenkomsten  
Onder leiding van de hoofdtrainer Rob Jansen, waarmee het kontakt uitstekend was, (zie ook vorige 2 punten) werd er om de  
ca 6 weken een trainersbijeenkomst gehouden voor alle trainers. Een goede zaak dachten wij. Ook volgend seizoen wordt 
hiermee doorgegaan.  
 
Eskampkommissie  
Ook dit jaar draaide deze kommissie weer het bekende programma af: penaltybokaal voor pupillen, een quiz voor pupillen en  
C-klassers, zaalvoetbal voor B, C, D en E junioren en het leiderstoernooi. Ook volgend seizoen gaan we hiermee door.  
 
Feko  
Na de installatie van de nieuwe feestkommissie zijn de aktiviteiten voor de jeugd duidelijk vergroot. Het Sinterklaasfeest,  
de Paasmiddag voor E- en F-klassers, de barbequemiddag voor D, E, F-klassers, alsmede de meisjes en de barbeque voor 
de junioren en meisjes waren zeer goed geslaagd. Slechts het bezoek aan de disco en de filmavond viel iets tegen. Het 
experiment om via de TV een videofilm af te draaien lijkt beter te slagen op b.v. een trainingsavond. Ook is dit veel goedkoper. 
Volgend seizoen zal er een heel programma opgesteld worden voor de jeugd in samenwerking met de Feko.   



 
Namens de Jeugdkommissie,  
Paul v.d. Steen.  
 
JAARVERSLAG FEKO 1983-84  
In de korte tijd, waarin de geheel vernieuwde Feko aktief is geweest, kunnen we spraken over een geslaagd seizoen.  
In herinnering komen direkt de zeer druk bezochte en gezellige avonden met de darters en klaverjassers. Ook was er grote 
belangstelling voor het tennissen, zowel binnen als buiten. Voor de jeugd waren er i.s.m. de Juko diverse aktiviteiten opgezet, 
zoals video en filmavonden, barbeque, st. Nicolaas en Paasfeest. Zelfs de disco kwam na jaren weer langs bij LENS. Aan het 
eind van een zeer geslaagd seizoen voor de gehele vereniging, was het voor de Feko aanpakken. De ene avond na de 
andere stond op het programma, iets wat we niet gewend waren bij LENS. Naast het voetbal heeft de Feko laten zien dat er 
verder bij LENS ook "leven" is en dat we met zijn allen de weg weer weten te, vinden naar ons clubgebouw.   
 
FEKO  
 
JAARVERSLAG BARKOMMISSIE 1983-84  
Aan het begin van het verenigingsjaar 1983-1984 bestond de Barkommissie uit:  
José Christ,  
Nellie v.d. Hoek,  
Tinus v. Zilfhout en  
Simon Sandifort,  
waarvan José de taak kreeg om telkens weer te zorgen, dat de bar op zaterdag en zondag in voldoende mate bezet was. 
Door het geringe aantal medewerkers(sters) lukte dit niet altijd, zodat te vaak een beroep moest worden gedaan op een  
te klein aantal personen. Ook "het elftal van de week" bleek alweer een flop, tengevolge van de ongeïnterresseerdheid van de 
leden. De bezetting op de avonden liep gelukkig, soms wel met kunst- en vliegwerk, redelijk.  
Simon Sandifort verzorgde de inkoop, maar moest helaas in januari 1984 afhaken.  
De overige taken van de barkommissie werden gelijkelijk verdeeld over Nellie v.d. Hoek en Tinus v. Zilfhout.  
Bij de pogingen van de formatiekommissie om te komen tot de vorming van een kompleet bestuur, werd mede getracht om de 
kommissies te versterken. Zo werd gedacht aan de vorming van een gekombineerde Bar- Fekocommissie. Na ampele 
besprekingen werd deze kommissie dan ook gevormd. André Christ werd hiervan de koördinator, terwijl ook José Christ en 
Nellie v.d. Hoek zowel in de Bar- als in de Fekopoot zitting namen. Tinus v. Zilfhout wenste alleen in de Barkommissie zitting 
te nemen, hetgeen eveneens het geval was met Gerard v.d. Steen, die zijn bestuursfunktie wisselde voor Barkommissiewerk, 
met name de inkoop en de financiële kant van het bargebeuren. De overige taken bleven verdeeld zoals boven weergegeven.  
In de paar maanden, dat deze kommissie nog in het verenigingsjaar 1983-84 te gaan had, werd getracht een goede scheiding 
tussen het Bar- en Fekowerk tot stand te brengen, welk.doel inderdaad werd bereikt. De feestavonden verliepen, dankzij de 
goede koördinatie tussen beide "poten” zeer goed.   
Helaas moesten wij aan het eind van het seizoen konstateren, dat een flink aantal barmedewerkers, ook voor de avonden, er 
de brui aan zouden geven, zodat de situatie er voor het volgend seizoen niet al te rooskleurig uitziet. Het instituut "elftal van 
de week" zal weer nieuw leven moeten worden ingeblazen, zodat in ieder geval tijdens de weekeinden een goede bezetting is 
gewaarborgd.  
Ondanks de als maar weer stijgende prijzen, zijn de prijzen van de door ons verkochte artikelen nauwelijks verhoogd.  
Getracht zal worden om ook in de toekomst de prijzen zoveel mogelijk te handhaven, al zal een aanpassing hier en daar soms 
wel noodzakelijk zijn. Het assortiment: zal zonodig aan de verlangens van de leden worden aangepast, waarbij echter wel 
moet worden gewaakt voor een te grote variatie. In overleg met het bestuur werd besloten in het nieuwe seizoen geen 
sigaretten e.d. meer te verkopen. Gezien de huidige keukeninstallatie is het nog niet mogelijk patat te gaan verkopen.  
Tenslotte willen wij allen bedanken, die ons hebben bijgestaan in het afgelopen seizoen en die het mogelijk hebben gemaakt 
de begrote omzet van f 135.000,-- te halen.  
 
De Barcommissie. 
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